
Referat bestyrelsesmøde den 13 januar 2015 

 

Fremmødt: Egon, Morten, Berit, Peter, Britta, Margit, Anette. 

Afbud: 

  

1. Økonomi 

Sund økonomi – skyldes at vi ikke har haft store projekter med store udgifter til 

følge 

2. Fastelavn 

Alle er enige om at vi ikke ønsker at ændre på vores fastelavns tradition. Peter taler 

med Bent vedr. lån af lokale, når dette er i orden laver Margit indbydelser. Der skal 

sættes seddel op i busskuret. 

3. Generelforsamling 

Maskinhallen 12/5 kl 19. Britta lejer lokale. 

Følgende er på valg; Morten, Margit, Britta og Berit. Britta og Berit ønsker ikke 

genvalg. 

4. Legepladsrapport 

Ingen bemærkninger til begge legepladser. MEN bålhytten har det skidt, stolperne 

er rådne. Britta vil spørge ekspert til råds. Hyggekrogen trænger til maling. 

5. Eventuelle nye aktiviteter 

Julebanko var en succes og sættes fremover som fast tradition. 

Forslag til foredragsholder: Karsten Hansen, Hans Gregersen, Karl-Erik (Egon 

spørger) Foredraget forventes afholdt i uge 10-11 

Sidste sommers aflyste tur til Vogn forsøges gennemført i august/september 2015.  

 

Næste møde 5 maj 2015 kl. 20 hos Morten (øksnebjergvej) 


